
Technische vraag  CU inzake  supermarkt Barneveld Noord  

 

 

Besluit inzake supermarkten dorp Barneveld   
De ChristenUnie gaat graag in gesprek over de behoefte aan supermarkt voorzieningen in Barneveld 
Noord. Er is nu al een grote behoefte en die zal na het realiseren van Bloemendal alleen maar 
toenemen.  

1. In hoeverre is de actuele behoefte in Barneveld Noord aan een supermarkt bekend bij het 
college? 

2. Past het gekozen concept voldoende (is een volwaardige supermarkt niet passender in zo'n 
grote wijk, gezien ook de drukte in de huidige supermarkt Jumbo aan de Buru? 

3. In hoeverre kan het college versneld overgaan tot het realiseren van deze belangrijke 
voorziening in Barneveld Noord? 

 
 

1. Een distributie planologisch onderzoek is onderdeel van het uitgevoerde 

supermarktonderzoek. In dit DPO wordt de behoefte aan supermarkten in kaart gebracht en 

afgezet tegen het bestaande aanbod. De behoefte wordt daarbij onderzocht op kern niveau 

en (beperkt) regionaal niveau (koopkrachttoevloeiing en – afvloeiing). Vanuit de bestaande 

supermarkstructuur wordt vervolgens beoordeeld wat op wijkniveau een wenselijke 

ontwikkeling is. 

2. Het concept van een wijksupermarkt in Barneveld-Noord sluit aan bij de gewenste 

supermarktstructuur in heel Barneveld. Hierbij wordt ingezet op een volwaardig en 

gedifferentieerd aanbod op korte afstand van de consument met sterke supermarkten op de 

ring van het centrum. 

3. Er lopen gesprekken met de SPAR organisatie over de verplaatsing en uitbreiding van de 

huidige SPAR naar Barneveld-Noord. De verwachting is dat er op korte termijn een 

intentieovereenkomst gesloten wordt waarin de uitgangspunten voor de verplaatsing 

worden vastgelegd.   

 
 


